

With reference to our earlier correspondence related to your application, we would appreciate receiving a response from you to the following points below in preparation for a personal interview with our General Manager:

参照我司早期与您应聘有关的通信内容，请针对如下各点给予回复以备和我司总经理进行个人面试，我们将不胜感激：

How many positions have you held over the last 5 years?
近 5 年来，您担任过哪些职位？

If you have occupied 3 position or more, please explain the reasons?
若您曾担任 3 个或 3 个以上职位，请解释个中原因。

How would you describe yourself, what kind of a person are you?
您会如何介绍自己，您属于哪种人？

Where are your life priorities at present?
目前，您的生活排在优先顺序中的哪一位置？

Where do you see yourself in 3 years and 5 years from now?
3 到 5 年内你有什么打算？

What do you enjoy most in your present position, and why?
在目前的职位上，您最喜欢哪些方面？并解释其中的原因。

If all position were vacant which would you choose for yourself right now?
若所有职位均已空缺，您将选择什么职位？